

Medicinska Föreningen Lund-Malmö		PROTOKOLL StyrMUR 8
Typ av sammanträde StyrMUR 8	Sammanträdesdatum 2019-04-09	Tid 18.00 – 21:00
Mötessekreterare Ellen Aspelin	Justerare Joar Åberg	
Närvarande: Ellen Aspelin, Antonio Fernandez, Kristoffer Loo, Alfrida Svennung, Joar Åberg, Gustav Christensson		

## I. Mötesformalia

1. Mötesordförande **Antonio Fernandez** förklarade mötet öppnat 18:00.
2. **Närvarolista** upprättades enligt ovan.
3. Till **justeringsperson** valdes Joar Åberg.
4. **Föregående mötesprotokoll** från StyrMUR 7 finns uppe på hemsidan.
5. **Dagordningen fastslogs utan tillägg för punkt**
6. **Meddelanden**  
6-årigt läkarprogram är klubbade.

## II. Rapporter

### 7. PNL

På PNL har man ändrat BPF. Infört maxantal på OSCE, max 5 st. Det behövs en gräns pga blir för dyrt med fler examinationer.

Man diskuterade utvärderingen av novischperioden.

Man har kommit fram till att KUA ej går att flytta till någon annan termin än Termin 10. Det kommer då finnas speciallösningar för studenter som kan tillgodoräkna och reser utomlands.

Man kommer också göra statistik obligatoriskt i T10.

På T11 kommer det införas en omtenta även på våren.

### 8. EPA/OMSIS

Rapport från Alexander Tejera.

Artikel om EPA i läkartidning

Alexander Tejeras frågor blir egna punkter på nästa OMSiS.  
Vi kan anmäla frågor till OMSiS i Linköping fram till 6e maj.

### **9. Preklingruppen**

Antonio tillsammans med kursombud har gjort en skrivelse till kursledningen i T4 Malmö.  
Man har diskuterat kroppsundersökningar.

### **10. Kursplansberedningen**

-

### **11. Orzone**

-

## **III. Diskussioner och beslut**

### **12. Kursplaner T4 och T5 input till kursplansberedningen**

Styrelsen beslutar att vänta tills texten är mer utarbetad innan vi kommenterar på detaljnivå.

### **13. Kroppsundersökningar – sammanställning av vad vi tycker**

Joar – kontinuitetsansvarig sammanställer åsikter från StorMUR samt de åsikter som inkommit via mejl.

### **14. Val till StyrmUR och studentrepresentanter**

Styrelsen diskuterar hur man ska marknadsföra inför sökande till nya MURstyrelsen. Inlägg på FB för varje medlem.

### **15. Inför OMSiS**

-Hur bedömer man mental närvaro på PBL/CASE?  
Avvaktar med fråga två fram till StorMUR.

### **16. Inför StorMUR 2**

#### **a. Vad ska vi ta upp?**

T6

KUA

Hur man bedöms mentalt närvarande på PBL/Case

Terminsrunda

Val av ny Styrelse

### **17. Övriga frågor**

*Cormärkning: Utlyser det vid StorMUR, nomineringar skall inkomma senast 15e maj.*

### **18. Utvärdering av mötet**

Styrelsen utvärderar mötet.

### **19. Ordförande förklarar mötet avslutat 21:00**

---

Ordförande Antonio Fernandez

---

Sekreterare Ellen Aspelin

---

Justeringsperson Joar Åberg